

## VACCINATION CERTIFICATE REQUIREMENTS FOR INTERNATIONAL TRAVEL

*Amendments to 1977 publication*

### Italy

*Insert:*

Brindisi: Ufficio del Medico Provinciale

### Saudi Arabia

During the period 14 September to 10 December 1977 (season of periodic mass congregation):

**Cholera.** — ○ All arrivals are required to possess a valid certificate of vaccination against cholera showing a single dose given not less than one week and not more than six months prior to arrival into Saudi Arabia.

**Smallpox.** — ○ All arrivals are required to possess a valid certificate of vaccination against smallpox according to International Health Regulations.

**Yellow Fever.** — ⊕ All arrivals from countries any part of which are infected are required to possess a valid certificate of vaccination against yellow fever according to International Health Regulations.

## CERTIFICATS DE VACCINATION EXIGÉS DANS LES VOYAGES INTERNATIONAUX

*Amendements à la publication de 1977*

### Italie

*Insérer.*

### Arabie Saoudite

Durant la période du 14 septembre au 10 décembre 1977 (saison de rassemblements périodiques importants):

**Choléra.** — ○ Tous les voyageurs doivent présenter un certificat valide de vaccination attestant qu'ils ont reçu une seule injection de vaccin pratiquée à un intervalle d'une semaine au moins et de six mois au plus avant leur arrivée en Arabie Saoudite.

**Variole.** — ○ Tous les voyageurs doivent être en possession d'un certificat valide de variole en vertu du Règlement sanitaire international.

**Fièvre jaune.** — ⊕ Tous les voyageurs venant d'un pays dont une partie est infectée doivent être porteurs d'un certificat de vaccination en vertu du Règlement sanitaire international.